
Protokół Nr 6/2013 
z odbytego posiedzenia Komisji Mieszkaniowej… 

w dniu 4 lipca 2013r. o godz.9:00 
 
Obecni:                                                                       
                                       
1.Wąsowicz Dariusz        
2.Kotulski Zbigniew  
3.Zator Andrzej 
4.Olesek Józef 
 
                                         
Przewodniczący Komisji Dariusz Wąsowicz  wszystkich obecnych serdecznie 
powitał, a następnie przedstawił porządek posiedzenia: 
 
1.Zaopiniowanie przydziału lokalu położonego przy ul. Boh. Radzieckich 55 w 
Rzepinie. 
2.Sprawy różne. 
 
Przewodniczący komisji poinformował, że w tym momencie komisja udaje się 
do lokalu położonego przy ul. Boh. Radzieckich 55 w Rzepinie celem 
dokonania oceny stanu technicznego ww. lokalu, a następnie  po powrocie 
komisja zaopiniuje przydział lokalu dla osoby , która znajduje się na pozycji 1 
na liście przydziału lokali, a jest nią Pan Stróżyk. 
Nadto Przewodniczący poinformował, że Pan Stróżyk był obecny na 
poprzednim  posiedzeniu komisji i przedstawił sytuację mieszkaniową swojej 
rodziny. 
W związku  z czym   zarówno Pan Burmistrz jak i  komisja chcą temu Panu 
pomóc, dlatego też pomimo tego, że jest sezon urlopowy Przewodniczący 
Wąsowicz zwołał posiedzenie komisji  celem zaopiniowania przydziału tego 
lokalu.  
W tym momencie komisja udała się do lokalu. 
Po powrocie  Przewodniczący  wznowił obrady informując, że  po dokonanej 
wizji komisja stwierdziła , że ww. lokal nadaje się  do zamieszkania, lecz 
wymaga  remontu. 
Na pozycji 1 na  liście przydziału lokali komunalnych  znajduje się Pan Stróżyk, 
wobec tego członkowie komisji jednogłośnie  zaopiniowali przydział lokalu  
poł. przy ul.  Boh. Radzieckich 55 w Rzepinie dla Pana Stróżyka. 
Nadto Przewodniczący poinformował, że Pan Stróżyk powinien złożyć pisemną 
zgodę na przyjęcie tego lokalu, ponieważ lokal ten jest za mały na rodzinę Pana 
Stróżyka, bo  zgodnie z ustawą metraż tego lokalu jest mniejszy niż przysługuje 
rodzinie tego Pana . 



Pan Stróżyk odpowiedział , że takie  zobowiązanie złoży, dlatego też komisja 
opiniuje pozytywnie przydział lokalu dla Pana Stróżyka.  
 
 
Ad.2.Sprawy różne. 
 
Przewodniczący komisji poinformował, że do komisji wpłynęło pismo od Pana  
A. Basty, który zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody na  zamianę lokalu , 
który obecnie zajmuje. 
W związku  z  czym poinformował , iż Pan ten będzie brany pod uwagę, 
niemniej jednak w chwili obecnej w zasobach  gminnych  nie ma  lokalu 
wolnego, w związku  z powyższym  pisemna odpowiedź zostanie udzielona, że 
przy zamianie lokali komunalnych Pan  Basta będzie brany pod uwagę. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokółowała:                                                        Przewodniczył: 
 
M.Szewczyńska                                Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej… 
 
                                                                                (-)  Dariusz Wąsowicz 
 
 
 
 


